
Protokół Nr 17.2012

 z posiedzenia Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Ełku, 
które odbyło się w dniu 30 stycznia 2012 roku  w godzinach 1000 – 1145

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Dariusz Wasilewski.
W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; na 

15  członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 12. W związku z tym obrady Komisji  
i podejmowane decyzje są prawomocne. 
W posiedzeniu  Komisji  nie  uczestniczyli  radni:  Jerzy  Czepułkowski,  Adam Dobkowski 
i  Krzysztof Wiloch.

Ponadto w posiedzeniu udział wziął:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański, 
• Sekretarz Miasta – Marcin Radziłowicz,
• Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
• Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego – Andrzej Semeńczuk,
• Naczelnik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki  Nieruchomościami  – 

Marta Herbszt,
• Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
• Komendant Straży Miejskiej – Krzysztof Skiba,
• Inspektor ds zarządzania energią - Krzysztof Wilczyński. 

Przyjęty porządek obrad:

1. Zatwierdzenie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

3. Opinia  do projektów uchwał, które będą przedmiotem obrad najbliższej sesji Rady 
Miasta.

4. Propozycje do planu pracy Komisji na 2012 rok.

5. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu 1- go
Przewodniczący Komisji  Dariusz  Wasilewski  zapoznał  zebranych  z  proponowanym 

porządkiem obrad Komisji.
Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie – poprzez aklamację przyjęli porządek obrad jak 
wyżej.

Do punktu  2 - ego
Przewodniczący  Komisji  Dariusz  Wasilewski  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do 

protokółu z  poprzedniego posiedzenia Komisji.   
Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i   jednomyślnie,  poprzez  aklamację  przyjęli 

protokół Nr 16.2011 z dnia 19 grudnia 2011 roku.

Do punktu  3- go 
 Członkowie  Komisji  przystąpili  do  omówienia  i  zaopiniowania  projektów  uchwał 

związanych merytorycznie z pracą Komisji.
Z-ca Prezydenta Miasta Artur  Urbański  omówił projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta Ełku na 2012 rok:



Proponowane zmiany obejmują:
I) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział 
Strategii i Rozwoju
1. Projekt: „Novus” - Modernizacja zarządzania w administracji samorządowej
Wprowadzenie do budżetu Projektu „Novus” środków pochodzących z budżetu środków 
europejskich  przeznaczonych na realizację  zadania  nr  2  w wysokości  27  661 zł  oraz 
zadania nr 16 w wysokości 12 520 zł. Wniesienie wkładu własnego w wysokości 7 000 zł, 
w postaci wynagrodzeń pracowników uczestniczących w szkoleniach zorganizowanych w 
ramach Projektu ‘Novus”
2. Projekt: „Ełckie Centrum Rewitalizacji Społecznej”
W związku z wytycznymi Instytucji Zarządzającej dotyczącymi realizacji Projektu „Ełckie 
Centrum Rewitalizacji Społecznej” nr umowy 2/P/2011 z dnia 26 października 2011r., a 
także  w  związku  ze  zmianą  harmonogramu  rzeczowo  -  finansowego  zachodzi 
konieczność korekty planu dochodów i  wydatków zaplanowanych na jego realizację w 
budżecie Miasta na 2012r.  Korekta dotyczy poniesienia wydatków między paragrafami 
poprzez wyodrębnienie  „7”-  85% dofinansowania  i  „9”  -  15% dofinansowania,  a  także 
wkładu własnego na „0”.  Zmniejsza się kwota dofinansowania ze środków unijnych, a 
zwiększa  się  dofinansowanie  z  budżetu  państwa.  Głównym  celem  programu  jest 
aktywizacja  osób  wykluczonych  lub  zagrożonych  wykluczeniem  społecznym,  ze 
szczególnym uwzględnieniem dzieci  i  młodzieży w wieku 10 – 20 lat,  pokazanie oraz 
nauczenie młodych ludzi życia i funkcjonowania w innej formie niż to, co przekazuje im 
ulica  oraz  niewydolna  wychowawczo  rodzina,  a  zatem  pokazanie  młodym  ludziom 
alternatywy do tego, czego uczy ich ulica i patologiczna rodzina. W ramach projektu będą 
realizowane  wydatki  bieżące:  zakup wyposażenia  do biura  oraz  sali  konferencyjnej  w 
kamienicy  przy  ul.  Małeckich  3,  zakup  materiałów  biurowych,  pokrycie  kosztów 
eksploatacji  biura  projektu  i  sali  konferencyjnej,  promocja  projektu,  np.  konferencje, 
foldery, publikacje, ogłoszenia, a także wydatki inwestycyjne: zakup przenośnego sprzętu 
nagłaśniającego, przenośnego boiska, materiałów i rekwizytów do mini projektów.
II)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział 
Organizacyjny
Przesunięciu kwoty 12.500,00 zł w dziale 750 rozdział 75023 na paragraf 4430 
z przeznaczeniem na pokrycie wzrostu kosztów polis ubezpieczeniowych Urzędu Miasta 
(ubezpieczenie  sprzętu  komputerowego  w  nowej  serwerowni,  wzrost  stawek 
ubezpieczenia samochodów służbowych).  Środki na ten cel pochodzić będą z paragrafu 
4210 – zakupy materiałów i wyposażenia.
III) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Straż Miejską
Przesunięcie kwoty 1 675 zł z § 4300 w wydatkach Straży miejskiej na § 4430. Zmiana 
jest  wynikiem  zwiększenia  przez  ubezpieczyciela  wysokości  składki  ubezpieczenia 
samochodów służbowych użytkowanych przez Straż Miejską.

Z-ca Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  powiedział,  że  być  może na sesję  zostanie 
wprowadzona  jeszcze  jedna  zmiana  dotycząca  boiska  „Orlik”  przy  SP nr  4.  Mieliśmy 
otrzymać dofinansowanie w wysokości 330 tys zł od Marszałka Województwa Warmińsko-
Mazurskiego i 500 tys. zł z Ministerstwa. Otrzymaliśmy pismo od Marszałka, w którym 
informuje nas, że nie będzie tych 330 tys zł dofinansowania i z zapytaniem czy nadal  
zamierzamy realizować to  boisko.  W związku z tym, że jest  to ostania możliwość,  by 
uzyskać dofinansowania z Ministerstwa, chcemy uzupełnić kwotę budżetu na wykonanie 
„Orlika” o 330 tys zł zdejmując z tytułu plaża miejska, gdzie zaplanowano wydatki na 900 
tys zł. To ostatni rok, kiedy możemy sięgnąć po środki zewnętrzne, co na ten tema sądzą 
członkowie Komisji?

Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  Ireneusz  Dzienisiewicz  –  są  pewne  obawy  co  do 
sprzedaży mienia komunalnego, już brakuje 5 mln zł. Może się okazać, że będziemy mieli 



problemy z „domknięciem” budżetu miasta.
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – jeśli budżet się będzie nie domykał, będziemy 

robili korekty. Na razie jet to jedynie deklaracja. Być może, jeśli okaże się, że nie będzie  
zainteresowanych na nowe inwestycje „Orlika” w innych miastach, które ich jeszcze nie 
realizowały będzie szansa na otrzymanie dofinansowania od Marszałka.

Z-ca Przewodniczącego Komisji Ireneusz Dzienisiewicz – chyba trochę trzeba studzić 
ten entuzjazm do inwestycji, które nas po ich realizacji sporo kosztują w utrzymaniu.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały, 
w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 1 
głosie  „wstrzymującym”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie   zmian 
w budżecie miasta Ełku na 2012 rok wraz  z autopoprawkami. 

* * *
    Projekt uchwały w sprawie kompleksowej modernizacji systemu oświetlenia ulicznego 
na  terenie  gminy  miasta  Ełk  omówił  inspektor  ds  zarządzania  energią  Krzysztof 
Wilczyński.  W  projekcie  uchwały  Rada  Miasta  Ełku  wyraża  wolę  przeprowadzenia  w 
2012r. kompleksowej modernizacji systemu oświetlenia ulicznego na terenie gminy miasta 
Ełk. Celem modernizacji oświetlenia ulicznego na terenie miasta Ełku jest dostosowanie 
parametrów fotometrycznych  punktów świetlnych  do wymagań określonych w Polskiej 
Normie PN-EN 13201 oraz zmniejszenie kosztów ponoszonych przez miasto na energię 
elektryczną  dzięki  zastosowaniu  nowoczesnych,  energooszczędnych  opraw  i  źródeł 
światła,  a  także  najnowszych  rozwiązań  w  dziedzinie  sterowania  oświetleniem  oraz 
redukcji mocy.

Inwentaryzacja  oświetlenia  znajdującego  się  na  wszystkich  ulicach  wykazała,  że 
obecnie istniejący system oświetlenia ulicznego w Ełku jest w części wyeksploatowany, 
a  średnia energochłonność istniejących punktów świetlnych kształtuje  się  na poziomie 
około  187,73  W/pt.św.  Informacje  związane  z  systemem  oświetleniowym  uzyskane 
podczas inwentaryzacji posłużyły do wykonania projektu modernizacji oświetlenia. Dane 
projektowe  posłużyły  do  określenia  kosztu  remontu  oraz  do  analizy  możliwości 
finansowania inwestycji z oszczędności jakie ona przyniesie. Przewidywany czas spłaty 
kosztów modernizacji wynosi 4,8 roku. Inwestycja ma być realizowana bez dodatkowego 
obciążania budżetu gminy. Zakładany koszt modernizacji wg kosztorysu inwestorskiego 
wynosi 2.249.182 zł. Całkowity koszt modernizacji łącznie ze spłatą rat z odsetkami do 
2017  r  zakładany jest  w  wysokości  2.723.072  zł.   Aby to  założenie  było  możliwe  do 
spełnienia należy zapewnić w kolejnych latach spłatę kosztów inwestycji z budżetu gminy 
na  oświetlenie  ulic,  w  wysokości  co  najmniej  budżetu  roku  2012,  powiększanego 
corocznie  począwszy  od  roku  2013  o  10%.  Możliwe  jest  zrealizowanie  modernizacji  
oświetlenia  zapewniającego  spełnienie  wymagań  oświetleniowych,  przy  jednoczesnym 
obniżeniu  mocy  zainstalowanej  o  ok.  30%.  Modernizacja  oświetlenia  zmniejszy 
energochłonność punktów świetlnych  do poziomu około 114,06 W/pt.św. Wykonany przez 
firmę  UNI-ESCO  projekt  modernizacji  oświetlenia  ulic  i  dróg  na  terenie  miasta  Ełku 
zakłada wymianę ok.  965 szt  wyeksploatowanych opraw oświetleniowych (  na ogólną 
liczbę 3504 szt istniejących w mieście), wymianę 34 szt szaf oświetleniowych na nowe (na 
ogólną  liczbę  66  szt  istniejących  w  mieście)  oraz  montaż  49  reduktorów  mocy  i  63 
systemów sterowania typu CP Anet.
Zgodnie z zapisami § 3 projektu uchwały w wydatkach budżetu miasta na lata 2013 – 
2016  zadanie oświetlenie ulic planowane będzie w wysokości nie mniejszej niż:
rok 2013 – 1 876 950 zł,
rok 2014 – 2 017 721 zł,
rok 2015 – 2 169 050 zł,
rok 2016 – 2 331 729 zł.
Wywiązała się dyskusja.



Przewodniczący  Rady  Miasta  Stefan  Węgłowski  –  czy  Zakład  Energetyczny  jest 
zainteresowany  wymianą  skrzynek?  Czy  ta  oszczędność  nie  będzie  wynikała  ze 
zmniejszenia natężenia oświetlenia?

Inspektor ds zarządzania energią Krzysztof Wilczyński – chcemy przed przetargiem 
podpisać  umowę  z  Zakładem  Energetycznym,  by  nam  te  urządzenia  przekazał.  Po 
wykonaniu modernizacji będziemy ich właścicielami. Chcemy wziąć w umowę-użyczenia 
tylko to, co będziemy modernizowali.

Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski – w koszty energii wchodzi również 
konserwacja i te koszty my będziemy również ponosili.

Inspektor  ds  zarządzania  energią  Krzysztof  Wilczyński  –  po  godzinie  21-ej,  22-ej 
zamiera praktycznie ruch w naszym mieście.  Ta zmiana natężenia światła nie jest  tak 
mocno  widoczna,  gdyż  następuje  to  stopniowo.  Główne  centrum  miasta,  ul.  Wojska 
Polskiego przy Ełckim Centrum Kultury nie będzie miało zastosowanej redukcji. Pozostałe 
ulice,  osiedla,  głównie  chodzi  o  godziny  nocne,  zostanie  tutaj  zastosowana  redukcja. 
Redukcja  jest  płynna.  Stabilizacja  napięcia  następuje  poprzez  reduktor.  Zmniejszenie 
napięcia ma pozytywny wpływ na żywotność urządzenia.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel – realizacja tego zadania będzie się przekładać na 
konieczność zmniejszania wydatków na inne zadania i trzeba mieć tego świadomość.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz – czy ta modernizacja dotyczy 
tylko aktualnego stanu czy też wchodzi w ten program nowo budowana obwodnica?

Inspektor  ds  zarządzania  energią  Krzysztof  Wilczyński  –  GDDKiA pewnie  będzie 
chciała to przekazać. Są tam dwie szafki na terenie miejskim i dwie na terenie gminy. Tam 
już jest zastosowana redukcja.

Radny  Wojciech  Kwiatkowski  –  o  ile  we  wcześniejszych  latach  wzrastały  koszty 
energii?

Inspektor ds zarządzania energią Krzysztof Wilczyński – 2 lata temu o 12,5%, w roku 
2011 o 9%, w tym roku o 8,45%. Cena energii elektrycznej cały czas rośnie. Do roku 2016 
wydatki budżetowe na energię by wzrastały o 7,5% w stosunku do tego roku.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Michał  Tyszkiewicz  –  co  jaki  czas są zawierane 
umowy z dostawcą energii?

Inspektor  ds  zarządzania  energią  Krzysztof  Wilczyński  –  w  tym  roku  umowa  jest 
zawarta do końca roku.  Rozważamy,  czy następnej  umowy nie zawrzeć na dwa lata. 
Będziemy rozważali by do tej umowy nie wciągnąć również naszych spółek.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 11 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali  
pozytywnie projekt uchwały  w sprawie  kompleksowej modernizacji systemu oświetlenia 
ulicznego na terenie gminy miasta Ełk.

* * *
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbańki omówił projekt uchwały  w sprawie zwolnienia 

z  obowiązku  zbycia  prawa  własności  nieruchomości  gruntowych,  niezabudowanych, 
w drodze przetargu i wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży – jest to  
wyrażenie  zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99,999% ceny ww. nieruchomości,  
ustalonej  zgodnie z  art.  67 ust.  3   ustawy z  dnia  21  sierpnia 1997 r.   o  gospodarce  
nieruchomościami, ponieważ sprzedawane są na ww. cele publiczne. Wcześniejsza nasza 
uchwała  zawierała  bonifikatę  kwotową,  co  zakwestionowała  Regionalna  Izba 
Obrachunkowa.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 11 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali  
pozytywnie projekt uchwały  w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia prawa własności 
nieruchomości gruntowych, niezabudowanych, w drodze przetargu i wyrażenia zgody na 



udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży.
* * *

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że w dniu 26 października 2010 
roku   Rada  Miasta  Ełku  podjęła  uchwałę  Nr  LXI/555/10  w  sprawie  wyrażenia  woli  
zmierzającej do   powołania szkoły sportowej w Ełku. 

W okresie od listopada 2010 roku do chwili  obecnej  trwały prace przygotowawcze 
w  przedmiotowej  sprawie.  W  szczególności  dotyczyły  one  kadry  pedagogicznej 
z  uwzględnieniem odpowiednich   wymagań  kwalifikacyjnych  oraz  wyposażenia  szkoły 
w obiekty,  urządzenia sportowe niezbędne do realizacji  szkolenia sportowego. W 2011 
roku w Zespole Szkół Samorządowych przy ul. Suwalskiej 15 oddano do użytku obiekty 
sportowe,  tj.   w  ramach  zrealizowanego  projektu  „Moje  Boisko  Orlik  2012„.  Po 
zasięgnięciu  opinii  i  podjęciu  uchwały  przez  Radę  Pedagogiczną  w  Zespole  Szkół 
Samorządowych  w  Ełku  –  dyrektor  szkoły  wystąpił  do  Prezydenta  Miasta  Ełku 
z  wnioskiem  o  utworzenie  szkoły  sportowej,w  tym  na  poziomie  szkoły  podstawowej 
z  uwzględnieniem  szkolenia  sportowego  w  zakresie  piłki  nożnej  chłopców  oraz  piłki  
siatkowej dziewcząt i  chłopców. Szkoła posiada zmodernizowaną bazę sportową i plan 
rozwoju  na przyszłe  lata  i  jest  przygotowana do rozpoczęcia  szkolenia  sportowego w 
ramach szkoły sportowej.

Z racji, iż nie ustala się obwodów szkołom sportowym, projekt przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 6 w Szkołę Podstawową nr 6 Sportową zakłada, iż obecnym uczniom 
szkoły, a także dzieciom zamieszkałym w obwodzie SP nr 6 wchodzącej w skład Zespołu 
Szkół  Samorządowych w Ełku - po przekształceniu w szkołę sportową -  zapewnia się 
miejsca do nauki w oddziałach  ogólnodostępnych (klasy I-VI), tj. w oddziałach szkolnych 
działających  na zasadach ogólnych.
O  zamiarze  przekształcenia  szkoły  zostaną  powiadomieni   rodzice  uczniów  oraz 
organizacje  związkowe,  które  swoją   działalnością  obejmują  Zespół  Szkół 
Samorządowych w Ełku. Stosowny wniosek w sprawie wyrażenia opinii w przedmiotowej 
sprawie zostanie skierowany do Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty.

Z  chwilą  przekształcenia  szkoły  w szkołę  sportową –  nauczyciele  oraz  pracownicy 
niepedagogiczni szkoły staną się pracownikami Szkoły Podstawowej nr 6 Sportowej, na 
dotychczasowych warunkach.  Zmiany w treści  Statutu  Zespołu  Szkół  Samorządowych 
w Ełku dokona uprawniony organ szkoły.

Niniejszy projekt uchwały odnosi się wyłącznie do do szkoły podstawowej, ponieważ 
„utworzenie  szkoły  sportowej  w  Ełku”  wiąże  się  także  z  utworzeniem  gimnazjum 
sportowego i włączeniem gimnazjum do Zespołu szkół samorządowych 
w Ełku z siedzibą przy ul. Suwalskiej 15.

Z-ca Przewodniczącego Komisji   Ireneusz Dzienisiewicz – należy wziąć pod uwagę 
brak  boiska  do treningów dla uczniów szkoły sportowej w przypadku klas gimnazjalnych.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – my te wszystkie wnioski i uwagi zgłoszone 
przez radnych bierzemy pod uwagę. Pracujemy nad modelem, który spełni te wszystkie 
oczekiwania.  To  obecnie  rozpoczęcie  i  zainicjowanie  tego  procesu.  Przygotowujemy 
projekt porozumienia z Powiatem. Jeśli chodzi o Związki Zawodowe, będzie to raczej w 
formie dobrej współpracy.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 10 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym; 8 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i  2 
głosach „wstrzymujących”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w sprawie  zamiaru 
przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  nr  6  wchodzącej  w  skład  Zespołu  Szkół 
Samorządowych w Ełku z siedzibą przy ulicy Suwalskiej 15 w Szkołę Podstawową nr 6 
Sportową.

* * *
Skarbnik  Miasta  Jarosław Wróbel  powiedział,  że  jest  jeszcze do omówienia  pakiet 



projektów uchwał rozdysponowujących środki budżetowe dla Komendy Powiatowej Policji  
w Ełku oraz dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ełku.
Ustawa  z  dnia  6  kwietnia  1990  roku  o  policji  daje  możliwość  samorządom gminnym 
poprzez partycypację w kosztach ponoszonych na jej  utrzymanie czynne kształtowanie 
wizerunku Policji.  Wieloletnia  współpraca i  wsparcie  udzielane przez samorząd miasta 
Ełku  Komendzie  Powiatowej  Policji  bezpośrednio  przekłada  się  na  bezpieczeństwo 
mieszkańców  oraz  efekty  pracy  ełckiej  jednostki  Policji.  Analizując  najpilniejsze 
z  przedstawianych  przez  Komendę  Powiatową  Policji  potrzeb  przedłożone  zostają 
następujące projekty uchwał:
• w sprawie przekazania środków finansowych na nagrody za osiągnięcia  w służbie 

Policjantów  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Ełku  realizujących  zadania  z  zakresu 
służby prewencyjnej,

• w sprawie  przekazania  środków finansowych  na  remont  i  wyposażenie  Komendy 
Powiatowej Policji w Ełku,

• w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  na  pokrycie  kosztów  zatrudnienia 
lekarzy,  pełniących  doraźną  opiekę  w  pomieszczeniach  dla  osób  zatrzymanych 
i doprowadzonych do wytrzeźwienia Komendy Powiatowej Policji w Ełku.
Ponadto projekt uchwały  w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ełku z kwotą 35.000 zł z przeznaczeniem na 
zakup zestawu do dekontaminacji osób.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Bogusław Wisowaty – dajemy nagrody za osiągnięcia w służbie policjantów 
Komendy  Powiatowej  Policji  a  zapominamy  o  strażakach,  którzy  nie  mniej  robią  dla 
naszego miasta i mieszkańców. Jeśli mamy dać pieniądze na nagrody dla policjantów to 
należy również dać dla strażaków, a na razie ten projekt uchwały należałoby zdjąć.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz – czy Komendant Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej wystąpił o takie nagrody?

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz – czy Komendant Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej wystąpił o taka nagrodę?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – uwaga jest jak najbardziej uzasadniona i to 
rozważymy.

Radny Bogusław Wisowaty  –  w  takim razie  dobrze  byłoby,  aby Prezydent  Miasta 
znalazł środki na nagrody dla strażaków w takiej samej kwocie jak dla Policji.

Radny Wojciech Kwiatkowski – czy rzeczywiście jest potrzeba aż takiej wysokiej kwoty 
na pokrycie kosztów zatrudnienia lekarzy?  Może należałoby zredukować tą kwotę do 70 
tys.  zł.  a  10  tys.  zł   przeznaczyć na nagrody dla  strażaków.  Dobrze byłoby otrzymać 
informację  ile  osób  przebywało  w  pomieszczeniach  dla  osób  zatrzymanych 
i doprowadzonych do wytrzeźwienia i ile kosztowały, badania lekarskie.

Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski – do 31 grudnia Komendant Policji 
zawsze składa informację z wykorzystania środków finansowych i dobrze byłoby radnych 
z tą informacją zapoznać. Jak najbardziej popiera wniosek o wyasygnowanie kwoty na 
nagrody dla Straży Pożarnej.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  kwota  na  pokrycie  kosztów zatrudnienia 
lekarzy jest wyższa niż w roku ubiegłym, o zwiększenie  wystąpił Komendant Powiatowej  
Policji w Ełku. Na sesji Rady Miasta Komendant odpowie na wszystkie pytania.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  przedłożonych  projektów  uchwały 
w głosowaniu wzięło udział 10 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali  
pozytywnie projekt uchwały w sprawie   przekazania środków finansowych dla Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ełku z kwotą 35.000 zł z przeznaczeniem na 
zakup zestawu do dekontaminacji osób.



Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  9  głosami  „za”  przy 1  głosie  „przeciw”  i  0 
głosach „wstrzymujących” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie przekazania 
środków  finansowych  na  pokrycie  kosztów  zatrudnienia  lekarzy,  pełniących  doraźną 
opiekę w pomieszczeniach dla osób zatrzymanych i doprowadzonych do wytrzeźwienia 
Komendy Powiatowej Policji w Ełku.

Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym; 9 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i  1 
głosie „wstrzymującym” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie przekazania 
środków finansowych na remont i wyposażenie Komendy Powiatowej Policji w Ełku.

Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym; 7 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i  2 
głosach  „wstrzymujących”  (1  radny  nie  wziął  udziału  w  głosowaniu)  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na nagrody za 
osiągnięcia  w  służbie  Policjantów  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Ełku  realizujących 
zadania z zakresu służby prewencyjnej.

Do punktu  4- go 
 Przewodniczący  Komisji  Dariusz  Wasilewski  powiedział,  że  członkowie  Komisji 

otrzymali  projekt  planu  pracy  Komisji  na  2012  rok  –  prosi  zatem o  zgłaszanie  uwag 
i wniosków.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  zwrócił  się  z  wnioskiem 
o  umieszczenie  w  planie  pracy  Komisji  pkt.  Informacja  nt.  wykorzystania  środków 
finansowych otrzymanych ze źródeł zewnętrznych, w tym z funduszy Unii  Europejskiej 
oraz przygotowywanych projektach i  perspektywach pozyskania środków zewnętrznych 
w m-cu maju.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednomyślnie przyjęli plan 
pracy Komisji na 2012 rok wraz ze zgłoszoną poprawką dot. wprowadzenia dodatkowego 
punktu. Plan pracy w załączeniu do protokołu. 
Komisja przekazuje również swój plan pracy na 2012 rok Prezydentowi Miasta.

Do punktu  5- go 
 W tym punkcie nie zgłoszono dodatkowych tematów pod obrady Komisji.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
                       Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak            
                       Dariusz Wasilewski
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